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Abstract (en)
[origin: WO8908058A1] A closure with a slide valve for a bottle or other recipient comprises a closure body which closes the end of the recipient.
The closure body (3) comprises an upper wall (5) provided with a port (6) and on which is formed a slide rail (7) for a slide valve (11) covered by the
top (16a) of an envelope (16) rigidly connected to the capsule body (3) and having an undercut (19) for a knob (12) for manipulating the slide valve
(11) associated with a slider (14) which closes off said port (19).

Abstract (fr)
Capsule à tiroir coulissant pour flacon et autre récipient dans laquelle un corps de capsule est prévu pour obturer l'extrémité du récipient,
caractérisée en ce que le corps (3) de capsule comporte une paroi de dessus (5) présentant une lumière (6) et à partir duquel est formée une
glissière (7) pour un tiroir (11) recouvert par le dessus (16a) d'une enveloppe (16) reliée fixement au corps de capsule (3) et présentant une saignée
(19), pour un bouton de manoeuvre (12) du tiroir (11) associé à un curseur (14) obturant ladite saignée (19).
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